
Zápis č. 18/2018 ze schůze sportovní komise 

 

Dne: 18.9. 2018 v 19.30 hodin 

 

Přítomni: 

členové:  JUDr. Josef Moravec 

                Tomáš Sazima 

  Radek Hemelík 

  Luděk Černý  

   

Omluven: Pavel Zaujec 

 

Hosté:  Ing. Petr Provazník 

   Jaroslav Pavlíček 

 

Schůzi zahájil předseda JUDr. Josef Moravec a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního 

jednání bude:  

 

1. Vyhodnocení činnosti sportovní komise 

2. Fotbalové hřiště - opravy   

3. Ukončení letní sezóny antukových kurtů  

4. Uzavření sokolovny 

 

 

1. Vyhodnocení činnosti sportovní komise 

 

Josef Moravec úvodem podrobně zhodnotil dosavadní práci a činnost sportovní komise za v právě 

končícím volebním období 2014 - 2018. Poděkoval jednotlivým členům   komise i přítomným hostům 

za aktivní přístup a iniciativu při řešení záležitostí spojených se sportem ve městě. Po celé období se 

sportovní komise pečlivě zabývala nejen požadavky a připomínkami jednotlivých sportovních oddílů, 

ale i široké sportovní veřejnosti. Rovněž byla sportovní komise nápomocna při využívání majetku 

města, který slouží ke sportovní činnosti veřejnosti (fotbalové hřiště, antukové hřiště, sokolovna). 

 

 

2. Fotbalové hřiště - opravy    

 

Tomáš Sazima přednesl sportovní komisi požadavek na možnost pokácení zbylých topolů v prostoru 

mezi hlavním a tréninkovým hřištěm. Návrh odůvodnil jednak bezpečností (stáří stromů, suché a 

padající větve) a dále uvažovaným návrhem města na vybudování víceúčelového sportovního hřiště 

a s tím související předložky VN ze stávajících sloupů do země. Sportovní komise doporučuje Radě 

města oslovit v této věci Ing. Klimenta a získat jeho stanovisko k tomuto záměru. 

Tomáš Sazima dále upozornil členy komise na havarijní a nevyhovující stav septiku a svodů 

sloužících k likvidaci splaškových, užitkových a dešťových vod z budov na fotbalovém hřišti. 

Zejména v době konání velkých veřejných sportovních a kulturních akcí na fotbalovém hřišti (Májové 

slavnosti, Borohrátky, fotbalové turnaje a zápasy) je stávající způsob likvidace vod zcela 

nedostatečný, nevyhovující a dochází tak k častým problémům. Jako řešení navrhuje vyřazení 

stávajícího septiku a napojení všech svodů do veřejné kanalizace v ulici Čechova. Sportovní komise 

tento návrh podporuje a doporučuje zástupcům RM a města Borohrádek vejít v jednání se společností 

AQUA SERVIS Rychnov nad Kněžnou o možném řešení a samotné realizaci. 

  

 

 



 

 

 

3. Ukončení letní sezóny antukových kurtů  

 

Sportovní komise odsouhlasila, že letní sezona antukových kurtů bude ukončena v návaznosti na 

opětovné zpřístupnění sokolovny po výměně oken a výměny vnitřního hlavního osvětlení. V případě 

příznivého počasí bude možné antukové hřiště pro volejbal a tenis využívat i v tomto období. 

Následně bude svolána brigáda oddílů za účelem „zazimování“ sportovního areálu.  

 

 

4.Uzavření sokolovny 

 

Sportovní komise vzala na vědomí, že v nejbližších dnech budou v sokolovně započaty stavební práce 

spočívající ve výměně oken a instalaci vnitřního osvětlení na hlavním sále. Do doby ukončení těchto 

prací bude sokolovna pro veřejnost uzavřena. S tímto omezením budou seznámeni předsedové 

jednotlivých oddílů a veřejnost na webových stránkách města.  Předběžný termín opětovného otevření 

sokolovny je stanoven nejdříve na den 22. 10. 2018. Pan Radek Hemelík dále seznámil sportovní 

komisi s požadavkem na nákup venkovních dveří na střechu sokolovny (vstupních z nově 

vybudované posilovny na střechu sokolovny). Sportovní komise doporučuje RM zařadit nákup těchto 

dveří do rozpočtu města 2019. Sportovní komise závěrem diskutovala otázku možnosti vybudování 

ubytovacího zařízení v prostorách sokolovny pro případná budoucí soustředění sportovních oddílů - 

zejména mládeže. V potaz je však potřeba vzít zastupitelstvem města schválenou studii rekonstrukce 

této budovy.  

 

    

Zapsal: 

 

_________________________________________ 

JUDr. Josef Moravec  - předseda  sportovní komise 


